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Positieflijst voor het houden van reptielen  -  Stand van zaken

Het houden van reptielen als huisdier blijft populair. Helaas blijkt daarbij ook nog altijd 
dat veel mensen niet voldoende inschatten wat er bij het houden van reptielen komt 
kijken op het gebied van voeding, verzorging en huisvesting, met alle gevolgen van dien 
op het gebied van dierenwelzijn.

In de beleidsnota Dierenwelzijn vermeldt de minister dat deze dieren niet zomaar door 
iedereen gehouden kunnen worden. Om dit probleem aan te pakken, spreekt de minister 
de ambitie uit om, naar analogie met de reeds bestaande positieve lijst voor zoogdieren, 
te onderzoeken of de mogelijkheid bestaat om een positieve lijst voor reptielen op te 
stellen. Een dergelijke lijst schept duidelijkheid over welke reptielen men al dan niet mag 
houden.

Op een vraag die ik in de commissievergadering van 25 februari 2015 stelde, antwoordde 
de minister dat het opstellen van een positieflijst voor reptielen een grootscheepse 
oefening is, waarbij hij toen de hoop uitsprak dit in 2016 rond te hebben. Uit antwoorden 
op andere vragen blijkt ook dat het uitwerken van een positieflijst in de schoot van de 
Raad voor Dierenwelzijn zal gebeuren en dat dit in de planning werd opgenomen, maar 
dat in de zomer van 2016 deze werkzaamheden nog moesten starten.

1. Zijn de gesprekken en de werkzaamheden om te komen tot een positieflijst voor 
reptielen intussen gestart?

2. Zo ja, wordt er vooruitgang geboekt? Zo neen, op welke termijn denkt de minister 
dat dergelijke initiatieven haalbaar zijn?

3. Op welke termijn denkt de minister een positieflijst voor reptielen te kunnen 
afronden?
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De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn heeft heel wat werk op de plank liggen en heeft dan 
ook prioriteiten moeten vaststellen. De positieve lijst van reptielen is hierbij niet 
weerhouden als een van de meest dringend te behandelen onderwerpen en er is dan ook 
nog geen werkgroep opgericht. Ik kan dan ook geen timing geven.


